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Mørkholt Hage Grundejerforening 

 
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 14/6-23, kl. 19.00 
Deltagere: Anne Taaning, Christian Vibild, Jonny Hansen, Liselotte Mols, Thomas Nielsen (suppleant), Jens Holdt 
(referent) 
Sted: Jonny, MMV27 
 

1. Opfølgning på referat fra sidste møde, d. 10/5-23 
Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Økonomistatus 
Regnskabet følger budgettet. 
Alle har betalt kontingent – flot! 
Vi har pt. en beholdning på 56 tkr. 
Budget 2024 blev godkendt af bestyrelsen og er nu klar til generalforsamlingen. 
 

3. Status vedr. salg af den gamle badebro 
En har budt ind på 5 brofag til 200,- kr./stk., ellers ingen aktivitet. 
Ca. halvdelen af de gamle stænger bruges til rækværk på den nye, hvilket sparer os ca. 1 tkr. pr. stang. Beslag 
hertil løber op i ca. 2 tkr. Dermed får vi et billigt rækværk på broen. 
Der er stadig nogle stænger tilbage samt et par brofag. Brofagene kunne bruges til forlængelse af bro-stykket på 
stranden. 
 

4. Generalforsamling 
Planlægningen af generalforsamlingen på lørdag blev finpudset. Bestyrelsen er klar. 
 

5. Næste møde 
Aftales senere. 
 

6. Evt. 
Intet. 
 


